
DVÄRGPISCHERKLUBBENS ÅRSMÖTEPROTOKOLL  

Digitalt via Teams 10 februari 2024  

1. a) Mötet öppnas Ordförande Anna Clevesjö hälsade alla välkomna och talade om digitala 

mötesregler och öppnade årsmötet.  

b) Justering av röstlängd. 31 st röstberättigade medlemmar fanns på plats.  

2. Val av ordförande för årsmötet. Mötet valde Jeanette Provencher till mötesordförande.  

3. Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet. Annette Persson var styrelsens val att 

protokollföra årsmötet.  

4. Val av två justerare som tillsammans med mötesordförande ska justera protokollet. De valda 

justerarna är dessutom rösträknare. Mötet valde Mica Gunnarsson och Zuzan Hagelin.  

5. Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av klubbens medlemmar. Mötet beslutade att alla 

har närvaro- och yttranderätt.  

6. Fråga om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst. Mötet svarade JA på att årsmötet var stadgeenligt 

utlyst.  

7. Fastställande av dagordningen. Efter att ändrat under punkt 12 med att flytta årtalet 2024 till b) så 

fastställde mötet dagordningen.  

8. a) Styrelsens årsredovisning. Den genomgicks och lades till handlingarna.  

b) Redogörelse för arbetet med avelsfrågor Efter genomgång lades detta till handlingarna. ZEMH, JP, 

MG, AP — Powered by TellusTalk   

c) Balans- och resultatredovisning, Dessa genomgicks och lades till handlingarna.  

d) Revisorernas berättelse. Den genomgicks och lades till handlingarna.  

9. Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt dessa uppkommen vinst eller 

förlust. Mötet fastställde dessa och uppkommen vinst beslutades efter styrelsens förslag.  

10. Styrelsens rapport om de uppdrag föregående årsmöte givit till styrelsen. Inga uppdrag fanns så 

inget att rapportera.  

11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. Mötet beslutade att ge ansvarsfrihet för styrelsen.  

12. a) Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan. Mötet beslutade anta styrelsen förslag.  

b) Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår 2024. Mötet beslutade anta styrelsen förslag på 

ingen höjning.  

b1) Beslut om styrelsens förslag till Rambudget 2024. Mötet beslutade anta styrelsens förslag.  

13. Val av styrelse a) Valberedningens berättelse. Sammankallande i valberedningen Katja Koho 

berättade att de arbetat fram sina förslag med hjälp av medlemmar och skickade ett stort tack till 

alla som hjälpt till.  

b) Beslut om antal ledamöter och suppleanter i styrelsen enl. §8. Efter förslag från valberedningen 

beslutade mötet att styrelsen ska bestå av 6 ledamöter och 4 suppleanter.  

b1) Val av ordförande Mötet valde Eva Sätre på 1 år  



b2) Val av ledamöter Carola Håkansson omval 2 år ZEMH, JP, MG, AP — Powered by TellusTalk  

Jessica Linhem Olsson omval 2 år Johan Jakobsson nyval 2 år Jessica Berntsson nyval 1 år Sandra 

Spångberg nyval 1 år  

b3) Val av suppleanter och beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning. 1 Crister Carle nyval 1 år 

2 Gunilla Johansson nyval 1 år 3 Emilia Kolmodin nyval 1 år 4 Maj Flodin nyval 1 år  

14. Val av revisorer a) Val av två revisorer enligt §9 i dessa stadgar. Kenneth Johansson omval 1 år 

Marina Levin nyval 1 år  

b) Val av två revisor suppleanter enligt §9 i dessa stadgar. Aki Seppälä omval 1 år Vakant  

15. Val av valberedning enligt §10 i dessa stadgar.  

a) Val av sammankallande på 1år Katja Koho omval 1 år.  

b) Val av två stycken ledamöter på 2år Annette Persson nyval 2 år. En ledamot har 1 år kvar.  

16. Beslut om omedelbar justering av punkterna 13 - 15. Mötet justerade punkterna omedelbart.  

17. Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till årsmötet Röstlängden justerades till 32 st 

medlemmar. a) ZEMH, JP, MG, AP —  

Proposition 1. Mötet biföll.  

Proposition 2. Efter förtydligande om antal grenar som ska deltaga biföll mötet 

Proposition 3. Mötet biföll efter sluten omröstning med 26 Ja och 4 Nej.  

Proposition 4. Mötet biföll.  

Proposition 5. Mötet biföll.  

Proposition 6. Mötet biföll men Maj Flodin reserverade sig.  

Proposition 7. Mötet biföll med en röst emot.  

b) c) Val av Fondstyrelse till Mariannes Minnesfond (Se stadgar för fonden) Den tillsattes 2022 och 

de arbetar på i 3 år dvs 1år kvar.  

d) Övriga ärenden Maj Flodin riktade stort tack till hemsidejobbet men sa att mycket saknades så 

Anna Edling bad Maj skicka mail till henne om detta. Maj vill att nya styrelsen utser en 

jubileumskommitté då klubben har jubileum 2026. Maj vill att ungdomar intregreras mer i klubben. 

Maj vill att RAM gruppen ser över hanhundslistans krav angående MH eller BPH. Eva Sätre föreslår 

en stor applåd till alla avgående styrelsemedlemmar och Maj förslår den styrelsen att det ska skickas 

blommor. Maj ifrågasätter varför det ska tryckas upp material till rasmontrar för 1000 tals kronor då 

det redan finns. Maj vill att rasformuläret läggs ut på hemsidan. Hopp finns att Årets medlem 

återkommer till nästa årsmöte. Protokollet signeras digitalt. ZEMH, JP, MG, AP — 

Mötessekreterare: Annette Persson  

Mötesordförande: Jeanette Provencher  

Justerare: Mica Gunnarsson Justerare: Zuzan Hagelin 


